


Guide for Activity Report
Panduan untuk Laporan Aktiviti

The purpose of this document is to provide a guide on the type of information required in the reports for RDD's newsletter, annual report, and other publications.

Tujuan dokumen ini adalah untuk menyediakan panduan bagi jenis maklumat yang diperlukan dalam laporan untuk bahan berita RDD, laporan tahunan, dan penerbitan lain.

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT	NOTES NOTA
Name of event Nama acara / program	KELAS TUISYEN BAHASA MELAYU & MATEMATIK UPSR SK BERTAM BERSAMA ALUMNI SK BERTAM	
Date & Time Tarikh & Masa	19-23 MAC 2017 (AHAD-KHAMIS) 9.00 pg – 12.00 tgh hari	
Location Lokasi	Ruang Legar Pusat Internet 1Malaysia Bertam	
Purpose Tujuan	Membantu Calon-calon UPSR SK Bertam dalam membuat persediaan menghadapi Peperiksaan UPSR 2017 dengan mengisi waktu cuti penggal persekolahan.	
Details of recipients Butiran Penerima	Terdiri daripada: 1. YDP PIBG SK Bertam 2. 4 orang Guru SK Bertam 3. 9 orang Facilitator (Alumni SK Bertam) 4. 36 orang Calon UPSR 2017 SK Bertam	
Details of contribution Butir-butir berkaitan dengan aktiviti	1. Mesyuarat bersama Guru dan Alumni SK Bertam tentang perjalanan program selama 5 hari tersebut 2. Mencari penaja untuk menyediakan bahan-bahan pembelajaran pelajar dan makanan untuk Facilitator selama 5 hari 3. Pihak penganjur memilih PI1M Bertam sbagai tempat program kerana keselesaan dan kelengkapan yang ada yang mana dapat membantu proses pengajaran dan pembelajaran 4. Program dirasmikan oleh YDP PIBG SK Bertam pada hari terakhir 5. Operasi PI1M Bertam untuk perkhidmatan pada 19 hingga 23 Mac bermula dari jam 12.00pm sehingga 6.00pm sahaja berikutan dengan berlangsungnya program ini. 6. Sebahagian daripada bekas pelajar SK Bertam yang berkhidmat sebagai guru di luar kawasan yang balik bercuti juga turut serta datang membantu calon UPSR ini.	
Benefits of the contribution Kebaikan / kelebihan aktiviti	1. Membantu calon-calon UPSR untuk mengisi masa cuti sekolah mereka dengan mengulangkaji pelajaran. 2. Alumni SK Bertam berkongsi pengalaman dan ilmu kepada calon UPSR dalam membuat persediaan UPSR 2017 yang akan datang 3. Bagi subjek Bahasa Melayu, calon di dedahkan dengan penggunaan internet untuk mencari bahan rujukan dalam membuat karangan.	
Name of VIP Nama VIP	1. En. Hizani b. Ibrahim (YDP PIBG SK Bertam) 2. En. Afandi b. Che Man (Pen. Kanan Pentadbiran SK Bertam)	

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT	NOTES NOTA
	3. En. Azalam b. Abd Rahim (Guru SK Bertam) 4. En. Taufiq b. Abdullah (Guru SK Bertam) 5. En. Razali b. Yaacob (Guru SK Bertam)	
Name of guest VIP Nama tetamu daripada VIP	Alumni SK Bertam 1. Nur Farrahin Auni 2. Nur Amirah Salleh 3. Nor Lizawani Omar 4. Siti Arfah bt Inche Jaafar 5. Ilias b. Ibrahim 6. Mohd Norhakimi Mat Piah 7. Mohd Hafiz Ikhwan b. Mohd Yusoff 8. Mohd Firdaus b. Kamaruzaman 9. Mohamad Lokman Salleh 10. Mohamad Adhwa Afandi b. Fauzi 11. Mohd Fikruddin Aiman 12. Muhd Badrul Hisham Abdullah	
Main execution Pelaksanaan aktiviti utama	Tuisyen khas untuk Calon UPSR 2017 SK Bertam bagi 2 subjek utama iaitu Matematik dan Bahasa Melayu yang dibantu oleh Alumni SK Bertam dan dipantau oleh Guru SK Bertam	
Supporting activities Aktiviti Sokongan	Program KDB pada hari terakhir Tuisyen UPSR 2017 dan Pertandingan dalam Kumpulan	
Other participants Peserta Lain	-	
Photo caption Keterangan gambar Photo caption names Keterangan gambar berserta nama	 <p>Mesyuarat program bersama Guru dan Alumni SK Bertam pada 16 Mac 2017 (Khamis)</p>	

ITEM
JENISINFORMATION
MAKLUMATNOTES
NOTA

Majlis Perasmian Pembukaan dan Penyampaian Set Alat Tulis
sumbangan daripada Jabatan Kebajikan Masyarakat Daerah Gua
Musang

ITEM
JENISINFORMATION
MAKLUMATNOTES
NOTA

Sebahagian daripada 36orang calon UPSR SK Bertam bagi tahun 2017






Salah seorang bekas pelajar SK Bertam yang berkhidmat sebagai guru di salah sebuah sekolah di Negeri Selangor yang turut datang memberikan semangat dan motivasi kepada calon UPSR

ITEM
JENISINFORMATION
MAKLUMATNOTES
NOTA

Alumni SK Bertam yang membantu calon-calon UPSR dalam membuat ulangkaji

(Atas: Adhwa , bawah: Hafiz Ikhwan)



ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT	NOTES NOTA
	  <p data-bbox="500 1150 1247 1209">Acara sampingan: Kuiz Klik Dengan Bijak (KDB) daripada P11M Bertam</p>  <p data-bbox="537 1717 1209 1749">Acara akhir program iaitu pertandingan dalam kumpulan.</p>	
Translation Terjemahan	Volunteer = sukarela	
Supporting documents	-	

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT	NOTES NOTA
Dokumen Sokongan		

PLEASE SUBMIT YOUR WRITTEN REPORT & PHOTOS BASED ON THIS GUIDE TO THE CONTENT APPLICATION DEVELOPMENT DEPARTMENT WITHIN ONE WEEK OF THE EVENT

SILA KEMUKAKAN LAPORAN BERTULIS & GAMBAR-GAMBAR BERLANDASKAN PANDUAN YANG DIBERIKAN DAN HANTAR KE JABATAN PEMBANGUNAN APLIKASI KANDUNGAN DALAM TEMPOH SEMINGGU SELEPAS ACARA / PROGRAM BERLANGSUNG